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Ontwikkelingen in de gemeente 
De afgelopen jaren zijn niet bepaald de makkelijkste jaren in de geschiedenis van de gemeente 
geweest. Dat is vooral een gevolg geweest van de situatie in het leiderschap: 

‐ Aftreden van de voorganger en enkele oudsten; 
‐ Aanstellen van een interim voorganger tot zomer 2025 tijdens een gemeentevergadering op 

24 maart 2024; 
‐ Samenstellen nieuw leidersteam (nlt). 

 
De gemeente 

Het zal duidelijk zijn dat alle gebeurtenissen heftige impact hebben gehad op iedereen die nauw 
betrokken is bij de gemeente. Het heeft vrijwel iedereen diep geraakt en veel pijn gedaan. Dat spijt 
ons oprecht. We bidden, hopen en zullen er hard aan werken om dat in de komende tijd tot herstel 
en genezing te laten komen. Daarvoor is wel inzet van iedereen nodig. Het zal niet vanzelf gaan. 
Vanuit onze kant doen we dat door er in de prediking op zondag en in gesprekken en in de 
huisgroepen aandacht aan te geven, naar elkaar te luisteren en voor elkaar te bidden. Zo is er 
inmiddels een serie preken gehouden met als thema’s “wees in geen ding bezorgd”, “hoe nu verder”, 
“vergeven”. Zondag 21 april hebben we onze beschreven pijn en verdriet samen verbrand nadat de 
interim voorganger plaatsvervangend aan iedereen vergeving had gevraagd voor wat er was 
gebeurd. We hopen dat daarmee een belangrijke 1e stap naar herstel is gezet.  
We zijn er nog niet, maar we zullen dit jaar veel stilstaan bij wat Jezus ons geleerd heeft en hoe we 
daarnaar kunnen handelen. Als jaarthema hebben we daarom gekozen voor:  

“In de voetsporen van Jezus”. 
Nu wordt deze uitdrukking meestal gebruikt als men de plaatsen waar Jezus heeft gelopen bezoekt. 
Wij gebruiken deze uitdrukking om aan te geven dat we bezig willen zijn met de lessen die Jezus 
heeft geleerd. We verwachten dat dit ons zal helpen in het zo broodnodige herstel. 
 
Het bovenstaande is uitgebreid besproken in de jaarvergadering 2024 van 2 juni. 
 
We zijn daarna in de gemeente verder gegaan met het hierboven al aangegeven proces van herstel 
en hebben daarin de volgende stappen gezet. 
‐ In de prediking is bij herhaling aandacht aan dit thema gegeven. 
‐ Er is met diverse mensen persoonlijk gesproken. 
‐ Op aangeven van enkelen tijdens de jaarvergadering is er een email verstuurd naar iedereen die in 
de afgelopen jaren de gemeente heeft verlaten met de vraag of er behoefte is aan nader contact en 
in hoeverre wij daarbij zouden kunnen helpen bij het herstel van deze mensen. Deze email is aan 
ongeveer 20 personen verstuurd. Naar aanleiding daarvan hebben drie bevredigende gesprekken 
plaatsgevonden. Enkele anderen hebben aangegeven geen behoefte te hebben aan nader contact 
of een gesprek om uiteenlopende redenen. Op de andere emailen is verder geen reactie gekomen. 

‐ In september/oktober hebben we aan alle huisgroepen en de gebedsgroep een aantal vragen 
voorgelegd m.b.t. de toekomst van de gemeente. Hierop is uitgebreid gereageerd. In de bijlage bij 
dit verslag staat een overzicht van de reacties. 

‐ In november hebben we, mede n.a.v. de bovengenoemde reactie op onze vragen, een tijd van 
verootmoediging gehad. We hebben daarin tijd genomen om Gods aangezicht te zoeken. We 
hebben voor alle 20 hierboven genoemde personen gebeden. En we hebben gebeden voor de 
toekomst van de gemeente. Deze tijd van verootmoediging werd door de meesten erg 
gewaardeerd. 

‐ Op 29 december hebben we wederom een briefverbranding gehad om dat niet iedereen daar de 
vorige keer klaar voor was. We hebben daarbij de inhoud van de brieven wat breder getrokken en 



 

op deze manier hebben we samen een punt gezet achter alle gebeurtenissen om zo met elkaar met 
een schone lei het nieuwe jaar te beginnen. 

‐ In dankbaarheid mogen we constateren dat de sfeer in de gemeente aanmerkelijk is verbeterd. 
‐ Ook het bezoek is weer wat aangetrokken. 
 
Niet alle problemen waren daarmee de wereld uit. 
Omdat een aantal mensen de gemeente hadden verlaten was het aanbiddingsteam te klein 
geworden. 
Bovendien, kijkend naar het komende jaar, zou i.v.m. het aflopen van de termijn van een oudste en 
de interim voorganger, er nog 3 oudste/leiders overblijven. Dat is een te smalle basis. 
Een en ander overwegende heeft het nlt daarom besloten hulp te vragen bij Rafaël de Rank. Die 
hulpvraag bestond uit drie delen: 
‐ hulp bij aanbidding, 
‐ hulp bij prediking en  
‐ hulp bij het leiding geven aan de gemeente. 
Een hele stevige hulpvraag! 
Op 5 november heeft ons voltallige team een bezoek gebracht aan de oudsten van de Rank waarbij 
we onze hulpvraag hebben besproken. Die werd goed ontvangen en er was volop begrip voor onze 
situatie. We hebben uitgelegd dat iedereen bij ons de gemeente op zich levensvatbaar acht maar dat 
we op de specifieke genoemde gebieden zonder hulp op termijn vastlopen. We gingen weg met de 
belofte dat ze er serieus mee aan de slag gingen en zouden kijken of en hoe de gevraagde hulp vorm 
gegeven zou kunnen worden. Aan het eind van het jaar waren er positieve signalen, maar was er nog 
niets concreet. 
 
Tot zover de ontwikkelingen in de gemeente. 
Hieronder vervolgt dit verslag met de ontwikkelingen per activiteit 
 

Samenkomsten op zondag 
Het zal duidelijk zijn dat alle hierboven genoemde ontwikkelingen hun weerslag hebben gehad op de 
belangrijkste activiteit van onze gemeente, t.w. de samenkomsten op zondagmorgen. 
Aan het begin van het jaar was er dan ook veel spanning en tweespalt merkbaar. In de loop van het 
jaar is daar gelukkig een kentering in gekomen. De sfeer werd veel beter, de spanning werd stukken 
minder, mensen pakten hun oude taak weer op, de schouders werden er weer ondergezet. 
Daar zijn we enorm dankbaar voor. Naar God toe, maar ook naar elkaar toe. 
 

Samenkomsten op zondag: de prediking 
De prediking is dit jaar voornamelijk ingevuld door mensen uit het nlt. Dat is een bewuste keuze 
geweest om ook in de prediking aandacht te kunnen geven aan de situatie in de gemeente.  
 

Samenkomsten op zondag: de aanbidding 
Zoals hierboven al beschreven is dit voornamelijk ingevuld door mensen uit het nlt, aangevuld met 
een gemeentelid. 
 

Samenkomsten op zondag: de kinderen 
Alhoewel we weinig kinderen hebben zijn er toch het hele jaar door, als er kinderen aanwezig waren, 
aparte diensten voor hen georganiseerd.  
Ook is er in juli een speciale gezinsdienst georganiseerd met als gast een poppenspeler. Deze dienst 
werd goed bezocht, ook door mensen van andere gemeenten. 
 

Samenkomsten op zondag: de ondersteuning 
Het hele jaar door hebben mensen zich ingezet voor het klaarzetten en weer opruimen van de zaal, 
de koffie, het geluid en de beamer. We zijn onder de indruk van hun trouw daarin. 



 

 
Gebedsavonden 

De gebedsbijeenkomsten worden op donderdagavond gehouden. In de fase dat de ontwikkelingen in 
de gemeente heftige vormen aannamen is door deze groep besloten om elke donderdag bij elkaar te 
komen. Dat is zo gebleven tot aan het einde van het jaar.  
We zijn dankbaar voor dit trouwe gebed en zijn ervan overtuigd dat dat ons door de moeilijke 
periode heen geholpen heeft. 
 

Communicatie en huisgroepen 
We zijn met elkaar gegroeid in gemeente zijn. De diensten en het samenzijn hebben hier aan 
bijgedragen. We ervaren heling van God en Gods aanwezigheid. 
Eind 2024 is een nieuwe huisgroep gestart en in januari 2025 voor het eerst bijeengekomen. Het is 
fijn om een plek erbij te hebben waar we met elkaar samen kunnen zijn. 
In 2024 is gebleken dat het adressenbestand van buitenaf zonder wachtwoord in te zien is. Dat was 
een schending van de privacy van de leden van de gemeente. We hebben een melding gemaakt bij 
de Autoriteit Persoonsgegevens en de adressenlijst verwijderd. In het najaar is er een uitvraag 
gedaan naar gemeenteleden om toestemming te geven voor het delen van hun verjaardagen en 
adressen via het maandblad. 
Hoewel we blij zijn met het communicatiemiddel wat de website biedt merken we dat het nog weinig 
‘leeft’. We zoeken nog naar een bredere aanpak.  
Het maandblad is in het najaar weer opnieuw uitgegeven. Nadat verschillende gemeenteleden het 
gemis van een papieren blad misten is het blad weer uitgegeven met een planning van de diensten, 
de bijzonderheden en eventuele verjaardagen. Het is positief ontvangen en wordt zeer gewaardeerd.  
 

Vrouwen en mannen 
De aparte mannen‐ en vrouwenbijeenkomsten zijn in de loop van 2024 niet meer georganiseerd. Wel 
werd er gebruik gemaakt van een maandelijkse gezamenlijke lunch via de keuken van het Auris 
college. In de winter van 2024 is aangegeven dat de behoefte tot het samenkomen groot is en zijn er 
zowel voor de mannen (mannenontbijt) als de vrouwen (vrouwenochtend) weer initiatieven 
gekomen. In 2025 zullen deze verder ingevuld worden. Het is fijn te zien dat de gemeente deze zaken 
zelf oppakt en niet afwacht tot het NLT dit organiseert. 
 

Jongeren 
Al 2 jaar werken we met De Rank samen in het tienerwerk. Naast de tieneravonden, om de week op 
vrijdagavond, hebben we o.a. een ‘’pyjama‐party’’ in de Oosterkapel gehouden, een 
seizoensafsluiting met bbq georganiseerd en sinterklaas gevierd. Ook de tienerruimte van de kapel is 
gerestyled. 
 

Zending 
In het voorjaar van 2024 is een reis gemaakt naar Roemenië. Diverse gemeenten werden bezocht 
voor prediking en bemoediging. Ook werd praktische ondersteuning gegeven. 
 

Financiën 
Ook op financieel gebied was het een bewogen jaar, inclusief een aantal openstaande uitdagingen 
vanuit 2023 en een hele beperkte financiële ruimte.  
Dit zijn de belangrijkste zaken die zijn opgepakt om weer in een betere positie te komen: 
‐ Al het achterstallig werk van voor juli 2023 is weggewerkt. 
‐ De niet behandelde financiële jaarstukken van 2022 zijn alsnog opgesteld, gedeeld met de 
gemeente en op de jaarvergadering in 2024 alsnog afgehandeld. 
‐ In mei is er alsnog een begroting gemaakt die samen met de jaarcijfers van 2023 (inclusief een 
gehouden kascontrole) in de jaarvergadering zijn behandeld. 
‐ De Roemenië reis van februari is financieel afgehandeld, inclusief de bijdrage van Rafaël Nederland. 



 

‐ De (juiste) financiële stukken zijn op de website geplaatst, zodat we onze ANBI status kunnen 
behouden. 
Voor het overige wordt verwezen naar de jaarrekening 2024. 
 

Pastoraat 
Pastoraat heeft vorm gekregen door persoonlijke benadering en begeleiding van mensen. Ook 
tijdens de diensten is er aandacht voor de noden van dat moment. Zo is er zorg voor elkaar en helpen 
we elkaar waar nodig. 
 

Vertrouwenspersoon 
Het is niet gelukt om in 2024 een vertrouwenspersoon aan te stellen.. Het proces van heling en 
verootmoediging had prioriteit. Er is wel gecommuniceerd dat indien nodig er gebruik gemaakt kan 
worden van het algemene nummer en email adres van de Rafael beweging.  
 

Tot slot 
Terugkijkend naar 2024 is het een heftig jaar geweest maar ook een jaar van mooie ontwikkeling. We 
zijn dankbaar dat we op dit punt zijn aangekomen. Dat geeft vertrouwen voor de toekomst. 
We zijn vooral God dankbaar dat Hij ons door deze periode heen geholpen heeft en bidden dat deze 
lijn zich zal mogen voortzetten in het nieuwe jaar. 
We zijn ook iedereen die zich ondanks alles heeft ingezet voor de gemeente enorm dankbaar voor 
jullie trouwe inzet. Vooral door die inzet hebben we deze periode overleefd en zien we uit naar wat 
komen gaat. 
 
 
Het nlt 
januari 2025 


